
 

Αθήνα, 29/04/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

  τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

 

Θέμα: «Διακοπή καταβολής υπερωριών σε εργαζόμενους των Μινωικών Γραμμών »  

 

Σύμφωνα με καταγγελίες 9 ναυτεργατικών σωματείων που είδαν το φως της δημοσιότητας, 

οι Μινωϊκές Γραμμές, χωρίς διαβούλευση με τους εργαζόμενους και καμία στοιχειώδη 

ενημέρωση, προχώρησαν σε διακοπή της καταβαλλόμενης δίωρης υπερωριακής 

απασχόλησης σε εργαζόμενους που το λάμβαναν νομίμως επί χρόνια, βάσει της 

Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας που έχουν υπογράψει οι ακτοπλοϊκές εταιρείες.  

Τα εν λόγω σωματεία εξέφρασαν τη διαμαρτυρία τους με επιστολή – καταγγελία προς τον 

Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, στην οποία και υπογραμμίζουν πως η 

απόφαση για διακοπή “βρίσκεται κατ’ αρχήν σε πλήρη αντίθεση με τα οριζόμενα από την 

Διεθνή Σύμβαση MLC”, έχοντας καταστεί πάγιο, πλέον, κομμάτι των όρων εργασίας των 

ναυτεργατών. Παράλληλα, είναι αδικαιολόγητη καθώς, παρά τα μέτρα περιορισμού της 

εξάπλωσης του κορονοϊού, τα δρομολόγια της εταιρείας δεν μειώθηκαν. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί:  

 

1. Ποιοι λόγοι οδήγησαν στην συγκεκριμένη απόφαση; 

2. Θα ληφθούν πρωτοβουλίες για την αντιστροφή της αδικίας και την αποκατάσταση 

των εργασιακών κεκτημένων των ναυτεργατών; 

3. Ποια βήματα θα γίνουν με στόχο την προστασία των εργαζομένων τόσο της 
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Ναυτιλίας όσο και άλλων κλάδων από πιθανές παρόμοιες αποφάσεις στο μέλλον; 

4. Καθώς οι ναυτεργάτες είναι μια κατηγορία εργαζομένων που έχει χτυπηθεί έντονα 

από την κρίση των τελευταίων 10 ετών θα γίνουν νομοθετικές κινήσεις στήριξής τους, 

έστω και τώρα; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 


